東華三院馬振玉紀念中學 活動通告 175/24-25

Project WeCan 暑期職場體驗計劃 2025 面試事宜

敬啟者:

Project WeCan 職場體驗計劃自 2012 年開始,一直獲得學校和企業夥伴踴躍支持,讓同學在暑假一嘗投入職場的滋味。今年「職場體驗計劃」將於 2025 年 7 月 21 日至 8 月 22 日 期間舉行,所有參與同學均會獲安排進行正式面試,並有機會參與為期二至四個星期的工作體驗,藉此深入體驗真實職場環境,探索未來職業方向。有關面試之詳情如下:

面試日期:		五月二十七日(星期三) 或 五月三十日(星期五)[詳見附件]
時	間:	下午 4:50 - 下午 5:20 或 下午 5:30 - 下午 6:00
地	點:	尖沙咀海洋中心 16 樓
面試	詳情:	詳見附件
備	註:	學生須自行前往面試地點

請於五月二十七日(星期三)或之前簽妥電子通告回條,以便統籌辦理。如對上述活動有任何疑問,請致電 2443 9833 與陳凱芝副校長聯絡。

此致 貴家長

東華三院馬振玉紀念中學校長



二零二五年五月二十六日

東華三院馬振玉紀念中學 活動通告 175/24-25

班號:___

Project WeCan 暑期職場體驗計劃 2025 面試事宜

敬覆者:本人為	班學生	之家長,	已知悉上述活動事宜	,本人亦
當督促敝子女於參加上	二述活動時,必須遵 後	從負責老師之指示,主	适同意及遵守學校規則	o

此覆 東華三院馬振玉紀念中學

豕衣奴者·	
家長姓名:	
學生聯絡電話:	
家長聯絡電話:	

二零二四年 月 日

TWGHs C.Y. Ma Memorial College <u>Activity Circular 175/24-25</u> <u>Project WeCan Job Tasting Programme – Job Interview</u>

26th May 2025

Dear Parents

Project *WeCan* Job Tasting Programme has been organised since 2012, and it is a great chance to provide students to get some hands-on working experience during the summer. The programme runs from 21st July to 22nd August this year, and all student participants are invited to attend a job interview, before they have chances to take part in the 2 to 4-week job tasting programme, and explore their future career path. Details of the interview are as follows:

Date	:	27 th May 2025 (Wednesday) or 30 th May 2025 (Friday) [Refer to appendix]
Time	:	4:50pm – 5:20pm or 5:30pm – 6:00pm
Venue	:	16/F, Ocean Centre, Harbour City, Tsim Sha Tsui
Interview details	:	Refer to the appendix
Remark	:	Students have to reach the venue on their own.

For further details, please refer to the Chinese version. Please return the signed e-reply slip by 27th May 2025 (Tuesday). Please feel free to contact our Vice Principal, Ms. Chan Hoi Chi on 2443 9833 if you have any questions.

Yours sincerely

Chan Miu Ha Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.